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Írásos kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásos kérdést kívánok feltenni

Dr. Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszter úrhoz

„Mi lesz a vízügyi ágazat sorsa a zárolások után?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2011 . évi, a KÖVIZIG-eket érintő 5 .000 millió forint zárolás az állami támogatások 44, 8
%-a. Néhány területi szerv csak kevés saját bevétellel rendelkezik, több helyen a z
alapfeladatok ellátásához szükséges elengedhetetlen pénzügyi forrásokat pályázatok útjá n
biztosítják. Tekintettel arra, hogy az elvonások mértéke mindenütt nagyobb, mint a dolog i
kiadások előirányzata, következésképpen jelent ős létszámleépítéssel, az elindított
közmunkaprogram leállításával, a legszükségesebb fenntartási munkák elhalasztásával kel l
számolni .

Ugyanakkor az ÁSZ vízgazdálkodási feladatok ellátásának ellenőrzéséről szóló V-2002-
115/2010 sz . jelentése 2011 . február 28-án kelt összefoglalójában egyértelműen fogalmaz ,
amikor rögzíti, hogy „a vidékfejlesztési miniszternek javasoljuk, hogy erősítse meg a hatósági
tevékenységet, biztosítsa a megfelelő színvonalú monitoring tevékenység és információ s
rendszer működéséhez szükséges fejlesztéseket .”

Kérdezem tehát tisztelt Miniszter Úr, mi lesz a vízügyi ágazat sorsa a zárolások után ?

Válaszát előre is köszönöm.

Budapest, 2011 . március 31 .

Üdvözlettel :

\Dr. Szili Katalin
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